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Készítettem néhány képet a Váci út–Dózsa György út sarkán felépült új irodaházról. Valahonnan kijött egy
férfi, s megkérdezte: van-e a fotózáshoz engedélyem. S miért kéne, hogy legyen? – kérdeztem vissza. Mert
kell – indokolt okosan. Szerintem meg, ami az utcán látható, azt szabad fényképezni. Ez nem így van –
állította. Akkor szerezzen nekem egy engedélyt – mondtam és otthagytam.

Ő visszasietett a házba, én meg elgondolkodtam: a XXI. században is itt tartunk? Hogy egy grúziai
repülőtéren a smasszer tenyérrel mászik rá a fényképezőgépem lencséjére, azt szinte természetesnek
veszem. De itt, az Európai Unióban?


